
 עתכם, יליד 

לאחר הדיווח מובא סיכום הפגישה כפי שנשלח  . 2020מפורום לוויתן שהתקיים במאי  דיווחלהלן 

 ממשרד האנרגיה 

 באותה ישיבה להלן :   נקודות חשובות שנאמרו בפורום  2בטיוטא לסיכום בקשתי להוסיף 

האנרגיה מתכוון  אמר )ככה שמעתי וכתבתי( שמשרד  -יוסי וורצבורג, המומנה על הנפט  .1

לערוך בעצמו או בעזרת חברת ייעוץ )הנדסי( בנ"ל )שאינה קשורה להקמת האסדה( ביקורת  

נוספת לתפקוד האסדה/מערך ההפקה משדה לוויתן, בשל ריבוי התקלות עד כה. זה נאמר  

המשך דבריו על כמות הגדולה של התקלות התפעוליות והתראות חיישנים שגרמו להפסקת  

 מירה חשובה מאוד אני מבקש שתופיע בסיכום הישיבה. פעילותה. זו א

נושא חקירת התקלות ע"י חברה בנ"ל חיצונית בלתי תלויה בנובל קיבל כבר ביטוי בהודעות  

ולאחר מספר שבועות תגיש   21.6משרד האנרגיה לתקשורת. והחברה תחל בבדיקתה ב

שתוצאות מסקנות  דו"ח למשרד האנרגיה. היום בועדת פנים וסביבה אמר מנכ"ל המשרד 

וסודות   שמירה על מידע רגיש  בהינתןהדו"ח יפורסמו לציבור )כל מה שניתן לפרסם 

 מסחריים( 

בעניין הרטט בג'אמפרים אנג.' אביגדור ברליאנט )תושב זכרון, מהנדס ברפא"ל ומתנדב   .2

"האם בוצעה ברמת התכנון אנליזה  שאל: ב"קבינט הגז" המייעץ למועצת זכרון יעקב( 

זו שאלה שגם   ועל גבי האסדה"  מודאלית* כל מרכבי הצנרת מקידוחים על עד ל"אסדה" 

תומר ישראלי מהנדס נובל אנרג'י הבטיח   הועברה מראש כאחת השאלות לדיון אנליזה 

היא סימולציה נומרית שבודקת   )*אנליזה מודאלית  לספק תשובה בהקדם לשאלה זו. 

ם עצמיים של מבנה וחשובה מאוד לתכנון חוזקו ועמידתו כלומר לבטיחות ומניעת  תדרי

 אסונות(. 

נו את הבקשה מספר פעמים  שטוי חלקי לבקשה זו. המידע הנ"ל לא סופק למרות שהגיבסיכום ניתן ב 

כמו כן, בבקשות לדיון בפורום עלו נקודות נוספות שמפאת קוצר הזמן לא נדנו למשל שעד  . מאז מרץ

 . ום לא פורסמו נתוני הזרמה ליםהי

  

אני מבקש שהערות אלו שלי יופיעו לצד הסיכום ששלח משרד האנרגיה במסגרת הדיווח לציבור של  

 . וסביבה על פעילותו של "פורום לוויתן"חיים 

  



 

  



 

 


